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OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

Obce Šuňava 
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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 21, ktoré sa konalo  

dňa 12. apríla 2018 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková  

Ţofia Šebestová 

Ján Kalla 

Štefan Zajac 

Písomne sa ospravedlnili: poslanci Ing. Miroslav Zajac a Ján Zachar 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová            -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková                  -   kultúrny pracovník 

 Ing. Katarína Handzušová    -  dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obec: Mgr. Alena Zajacová 

 

Prítomní boli aj občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

 

 

ÚVOD 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní OZ 

na rok 2018. Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny,  

niektorí pracovníci obecného úradu, hlavná kontrolórka obce. Písomne sa ospravedlnili 

poslanci Ing. Miroslav Zajac, Ján Zachar. Ďalej boli prítomní aj niektorí občania obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 Otvorenie 
 

V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania. Prítomní poslanci nemali doplňujúce návrhy k programu rokovania a tak 

sa zasadanie riadilo nasledovným programom: 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

4. Informácia o prerokovaní ZaD č. 1 Územného plánu obce Šuňava 

5. Ţiadosť pani Evy Gazdovej o zapracovanie do ZaD ÚP obce,  parc. 539 a 63/2 

6. Pasportizácia obce, miestnych komunikácií, chodníkov a energetických sietí 

7. Spoplatnenie televíznej stanice TA3 

8. Rekonštrukcia miestnych komunikácií ul. Lúčna a MK11C 



9. Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 

10. SMS spravodaj vol. 2 

11. Hodnotenie firmy Brantner vyseparovaných komodít 

12. Oslava 720. výročia od 1. písomnej zmienky o obci Šuňava 

13. Interpelácie poslancov. 

14. Rôzne. 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
 

Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú, 

overovateľov zápisnice Jána Kallu a Ţofiu Šebestovú. Poslanci hlasovali za návrhovú komisiu 

v zloţení: Ján Gorka, Ing. Ján Fridman. 

Návrh uznesenia: 

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Kalla, Ţofia Šebestová 

B: volí 

návrhovú komisiu v zloţení: Ján Gorka, Ing. Ján Fridman                               

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 274/2018 bolo schválené.  

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky k vykonaným kontrolám 
 

V tomto bode vystúpila so svojou správou hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena 

Zajacová. Správu obdŕţali poslanci spolu s materiálmi na zasadanie OZ. V rozprave k tomuto 

bodu poslanci nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky obce Šuňava.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 275/2018                               

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 275/2018 bolo schválené.  



Bod č. 4 Informácia o prerokovaní ZaD č. 1 Územného plánu obce Šuňava 
 

V tomto bode dal starosta obce slovo poslancom zo stavebnej komisie, aby hovorili 

o priebehu verejného prerokovania Zmeny a doplnku č. 1 Územného plánu obce Šuňava, 

ktoré sa konalo 13.03.2018. O 13,00 hod. bolo rokovanie s dotknutými organizáciami. Potom 

o 14,30 hod. nasledovalo verejné prerokovanie s občanmi, ktorí prejavili záujem a prišli. Tu 

hovoril hlavne poslanec Štefan Zajac. Zástupcov dotknutých orgánov zaujímali či sú 

príjazdové cesty k jednotlivým častiam pozemkov. Verejnosť sa pýtala otázky súvisiace aj so 

zmenou a doplnkom ÚP, ale pýtali sa aj také otázky, ktoré nesúviseli priamo s územným 

plánom. V rozprave hovoril starosta o ďalšom postupe. Následne poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie  

informáciu o priebehu verejného prerokovanie Zmeny a doplnku č. 1 Územného plánu obce 

Šuňava. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 276/2018 bolo schválené. 

BOD č. 5 Žiadosť pani Evy Gazdovej o zapracovanie do ZaD ÚP obce,  parc. 539  
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol ţiadosť 

pani Evy Gazdovej o zapracovanie do ZaD ÚP obce zmenu funkčného vyuţitia parc. č. 539, 

k.ú. Niţná Šuňava. Pani Gazdová by na tejto parcele chcela zrekonštruovať budovu a urobiť 

tam výrobňu koláčov s cukrárňou.  Pani Gazdová túto poţiadavku zabudla dať keď sa 

vyzývali občania k podávaniu pripomienok, čo si uvedomila neskoro. Po dohode so 

spracovateľom je moţné toto dopracovať.  Po rozprave k tomuto bodu poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

zapracovať do zmeny a doplnku územného plánu obce,  stavbu na parc. 539 - zmeniť funkčné 

vyuţitie na výrobňu a predaj cukrárenských výrobkov. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 277/2018 bolo schválené. 



BOD č. 6 Pasportizácia obce, miestnych komunikácií, chodníkov a energetických 
sietí 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol cenovú 

ponuku od firmy, ktorá sa zaoberá zmapovaním a zakreslením sietí. Ide o pasportizáciu 

miestnych komunikácií, chodníkov, energetických sietí. Toto zmapovanie bude prístupné aj 

na webe, pre verejnosť a bude priebeţne aktualizované. Cenová ponuka na spracovanie 

základných sietí v obci (uličná sieť, cesty, chodníky, ÚP a jeho zmeny) 3000,-- eur s DPH, so 

správou systému na prvých 12 mesiacov zahrnutá v cene. Poslanci v rozprave hovorili 

o výhodách takéhoto zmapovania, o moţnom vyuţití pre televíznu káblovú sieť, pri 

prehľadnosti voči územnému plánu obce a pod. Ďalšie príspevky do rozpravy neboli a tak 

poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o cenovej kalkulácii balíka modifikácie systému – pasportizácia. 

B: poveruje 

starostu obce zabezpečiť základnú ponuku modifikácie systému podľa cenovej kalkulácie. 

Hlasovanie:     
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 278/2018 bolo schválené.  

BOD č. 7 Spoplatnenie televíznej stanice TA3 
 

           Aj v tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom hovoril 

o  spoplatnení ďalšieho televízneho programu TA3. Dohodu podpísal na 36 mesiacov. Cena 

by mala byť do 350,-- eur s DPH.  V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky a tak poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

podpísanie Dohody o retransmisiu televíznej programovej sluţby na vysielanie televízneho 

programu TA3 za ročnú úhradu max. 350,-- eur.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 279/2018 bolo schválené.  

 

 



BOD č. 8 Rekonštrukcia miestnych komunikácií ul. Lúčna a MK11C 
 

V tomto bode opäť vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril o začatí na 

rekonštrukcii miestnych komunikácií konkrétne ulice Lúčna (od Štrbskej ulice) a MK11C (za 

kaplnkou). Práce začnú od budúceho týţdňa, podľa počasia. Projektová dokumentácia 

a obstarávanie na dodávateľa prác bolo ukončené ešte v roku 2017. V rozprave starosta ešte 

spresnil, ţe asfaltovať sa bude tá časť ulice Lúčna, ktorá je kompletne majetkovoprávne 

vysporiadaná. Ďalšie príspevky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o začatí prác na rekonštrukcii ul. Lúčna (od ulice Štrbská) podľa projektovej 

dokumentácie a MK11C podľa projektovej dokumentácie.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 280/2018 bolo schválené. 

BOD č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 
 

 V tomto bode starosta obce dal slovo ekonómke obce Ing. Anne Sedlákovej. Tá 

poslancom predniesla návrh na rozpočtové opatrenie. Ide o 1. úpravu rozpočtu. Zmena sa týka 

len pri príjmoch a výdajoch za prenesené kompetencie s originálnymi. Teda školstvo. 

V rozprave sa poslankyňa Ing. M. Ilenčníková pýtala na detailnejšie vysvetlenie čísel 

v pôvodnom rozpočte a teraz v zmene. Po rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. a) § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2018 

 Schválený rozpočet Zmena rozpočtu 

Bežné príjmy (prenesené 

kompetencie) 
1 086 150 eur 1 115 650 eur 

Bežné výdaje (prenesené + 

originálne kompetencie) 
1 036 150 eur 1 068 980 eur 

 

Hlasovanie:    
Za: 5 Ing. J. Fridman, J. Gorka, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. M. Ilenčíková 

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ                               

Uznesenie č. 281/2018 bolo schválené. 

 



BOD č. 10 SMS spravodaj, vol. 2 
 

 Sluţbu pre občanov SMS spravodaj predstavila prítomným pracovníčka obce Martina 

Štrbková. Hovorila o variantoch aké prevádzkovateľ tejto sluţby ponúka. Tento SMS 

spravodaj je zameraný na prijímanie oznamov primárne cez špecifické aplikácie ako Viber, 

Whatsup, Messenger...(potrebné pripojenie na internet). Ak chcú občania oznamy prijímať 

cez klasické SMS, musia sa zaregistrovať na obecnom úrade (vypísať formulár). Ponuka je 10 

oznamov/mesiac za sumu 42,-- eur bez DPH a 25 oznamov/mesiac za 52,-- eur bez DPH. Pri 

zaregistrovaní do 2000 obyvateľov.  V rozprave k tomuto bodu poslanci rozoberali koľko asi 

tak oznamov sa posiela za mesiac a ţe vhodnejší je balík 25 oznamov za mesiac. Je potrebné 

dobre spropagovať túto sluţbu, aby to občania vyuţívali naplno.  

Poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: schvaľuje 
SMS spravodaj podľa návrhu na 25 oznamov mesačne za úhradu 52,-- eur/mesačne bez DPH. 

B: ukladá  

starostovi obce zabezpečiť spropagovanie sluţby SMS spravodaj medzi občanmi. 

Hlasovanie:  
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 282/2018 bolo schválené. 

BOD č. 11 Hodnotenie firmy Brantner vyseparovaných komodít 
 

 V tomto bode starosta obce dal slovo pracovníčke obce Ing. Kataríne Handzušovej. 

Poslancom predstavila zámer a sledovanie správneho separovania vybraných komodít odpadu 

firmou Brantner Poprad, ktorá nám zabezpečuje zber separovaného odpadu.  Hovorila 

o úprave kalendáru zberu separovaného odpadu v obci. Poslancom taktieţ predniesla Dodatok 

č. 1 k Zmluve o zabezpečení systému zdruţeného nakladania s odpadmi z obalov uzavretý 

s NATUR-PACK-om, a.s. Práve tento dodatok oprávňuje firmu vykonať priebeţnú kontrolu 

skutočného zloţenia separovaného zberu zloţiek, pričom ak sa zistí, ţe jej obsah zahŕňa inú 

zloţku komunálneho odpadu, neţ pre akú je zberná nádoba určená (viac ako 50 %), za 

nakladanie s takto vyzbieranou zloţkou komunálneho odpadu v uvedenej zbernej nádobe 

nezodpovedá. Pracovníčka ďalej hovorila o spôsobe kontroly a úpravy mnoţstva 

vyseparovaných zloţiek pri zlom triedení. Ďalšie pripomienky neboli a poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie  

informáciu o sledovaní  a následnom  vyhodnotení separovaného zberu v obci Šuňava za 

obdobie 1/2018 – 6/2018 firmou Brantner Poprad.  

 

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  



Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 283/2018 bolo schválené. 

 

Bod č. 12 Oslava 720. výročia 1. písomnej zmienky o obci Šuňava 
  

 V tomto bode sa poslanci venovali oslave 720. výročia 1. písomnej zmienky o obci 

Šuňava. Návrh programu predstavil starosta obce Stanislav Kubaský aj s pracovníčkou M. 

Štrbkovou. Nebude to klasický Deň obce, ale oslava by začala uţ 04.08.2018 (v sobotu) 

slávnostným zasadaním OZ, kde by sa pri príleţitosti tohto výročia udelili ocenenia občanom, 

rodákom a ďalším osobnostiam, ktorí prispeli k rozvoju obce. V tento deň by bol aj kultúrny 

program pre občanov – vystúpenie kapely. V nedeľu (05.08.2018) by program pokračoval na 

Trojičnom námestí tak ako na Deň obce Šuňava. Vystúpenia domácich folklórnych 

skupín,  ďalších účinkujúcich a sprievodné atrakcie. Obecná rada navrhla na ocenenie tieto 

osoby: 

Cenu obce: Jánovi Handzušovi st., Šuňava 504, Márii Cvanigovej /in memoriam/ 

Čestné občianstvo: 

Vdp. Jozefovi Koţárovi /in memoriam/ 

Vdp. Gejzovi Findurovi /in memoriam/ 

Ocenenia budú odovzdané v rámci programu oslavy Dňa obce Šuňava pri príleţitosti 720. 

výročia od 1. písomnej zmienky o obci Šuňava 04.08.2018, kde sa prečíta niečo zo ţivota 

ocenených, prečíta sa aj o histórii našej obce a pod.  

V rozprave poslanci hovorili o vhodnosti ocenení a o priebehu akcie. Po rozprave poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o pripravovanej oslave a programe 720. výročia 1. písomnej zmienky o obci 

Šuňava, ktorá sa bude konať 4. – 5. 08.2018 

udeľuje 

A: Cenu obce 

Jánovi Handzušovi st., Šuňava 504 

Márii Cvanigovej /in memoriam/ 

B: Čestné občianstvo 

Vdp. Jozefovi Koţárovi /in memoriam/ 

Vdp. Gejzovi Findurovi /in memoriam/ 

 

Ocenenia budú odovzdané v rámci programu oslavy Dňa obce Šuňava pri príleţitosti 720. 

výročia od 1. písomnej zmienky o obci Šuňava.                           

Hlasovanie:    
Za: 6 Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 J. Zachar, Ing. M. Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 284/2018 bolo schválené. 



Bod č. 13 Interpelácie poslancov 
Neboli podané ţiadne interpelácie poslancov. 

BOD č. 14 Rôzne 
 

V tomto bode sa zastupiteľstvo informovalo o tom, ţe čo je s novým vodojemom? Vyskytuje 

sa čoraz viac problémom s potrubím nakoľko sa poriadne zvýšil tlak a staré potrubia prípojok 

praskajú. Občania budú priebeţne informovaní o poruchách a musí sa počítať s častejšími 

výpadkami dodávky pitnej vody. Starosta v tomto bode tieţ hovoril o výtlkoch po zime na 

miestnych komunikáciách. Ich rekonštrukcia sa bude riešiť priebeţne.  

Diskusia 
  

 V tomto bode dal slovo starosta obce poslancom a prítomným občanom.  Občania 

reagovali na prerokovanie ZaD č. 1 Územného plánu obce, pýtali sa na ulicu Tatranskú ako je 

to s výstavbou na tejto ulici. Občania sa pýtali o príjazdové cesty k pozemkom, a 

o prepojovacie cesty k uliciam. Taktieţ sa zaujímali kedy sa plánuje s výstavbou vodovodu na 

ulici Lúčna a Tatranská. Starosta hovoril v tejto súvislosti, ţe rokuje s vodárenskou 

spoločnosťou o spoločnej výstavbe, nakoľko vodovod potom prejde pod ich správu. 

Projektová dokumentácia je spracovaná, zatiaľ je to v štádiu riešenia, nakoľko ani na jednej 

z týchto ulíc nie je v celku vysporiadaná komunikácia, kde by sa mohol poloţiť vodovod. 

A vysporiadanie pozemkov je potrebné k vydaniu stavebného povolenia.  

Povolenie na výstavbu vodovodu,  kde je stavebníkom obec, ide v inom reţime ako napríklad 

pri výstavbe optickej siete, kde je realizátorom súkromná spoločnosť.  

Záver 
 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský, poďakoval prítomným za účasť 

a zasadanie ukončil.   

 

  

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       
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